
Acta del consell de famílies

La primera sessió del consell de famílies del curs 23-24 es celebra el dilluns 30 d’octubre de 2023

a les 17:30 hores.

Assistents/es: I3 Anna Borràs (Mare Aleix) I4: Cristina Raventós (mare Arlet), I5: Tania Aguilar

(mare Victor), I5: , 1r: Julieta Carvallo (mare Vera), 2n: Eva Mendoza(Mare Pol Mateu), 3r:

Vanessa Villegas (Mare Lara i representant de l’AFA) en representació de Ana Maria Garcia, 4t:

Lídia Colón (mare Carla Fuentes), 5è: Jordi López (pare Joan) i 6è: Maria Bermúdez (mare Ester).

1. Setmana cultural

S’informa que cada curs escolar es celebra la setmana cultural a l’escola Montanyans del 20 al 24

de novembre. És una setmana on no realitzem classes ordinàries i es dona pas a activitats i tallers

al voltant del centre d’interès de l’escola; els Jocs Olímpics.

Les famílies poden participar realitzant un taller a qualsevol aula de l’escola enviant un correu

electrònic al tutor/a del seu fill/a. La franja horària per participar-hi és:

- A infantil: de dilluns a divendres de 9:00 a 11:00.

- A primària: de dilluns a divendres de 11:30 a 12:30.

Si es desitja participar, però es té cap idea, es pot demanar ajuda al docent del curs corresponent

per organitzar el taller. A més a més, podran venir una o dos famílies juntes a realitzar un taller.

2. Projecte Patis (AFA)

Es reprèn el projecte de remodelació de pati iniciat el curs 22-23. A l'assemblea de l’AFA es va

crear la comissió de pati per planificar les activitats que s'inclouen en aquest espai de l’escola.

El dia 10 de novembre, a les 16:00 es celebrarà una reunió la comissió de pati, l'equip directiu i la

representant de l’ajuntament (l’AFA la convidarà a la reunió) per planificar les actuacions al pati.

Seguidament es va proposar el dia 2 de desembre (dissabte), com a dia per portar a terme els

acords presos a la reunió anterior. La comissió informarà a les famílies.

Lligat amb el tema del pati, la delegada del curs de 2n pregunta perquè encara l’escola no hi té la

figura de conserge. Des de l’escola, s’explica que l’ajuntament té creada la plaça, però encara no

ha sortit a concurs per poder cobrir-se. S’acorda que des de cada classe es mobilitzarà una

recollida de firmes en format online i físic a la porta de l’escola, per aconseguir aquest objectiu.

L’AFA crearà el model de firmes que facilitarà a cada delegat.

Un cop es tingui recollit, l’AFA farà una instància genèrica a l’ajuntament demanant aquesta figura

per l’escola.



3. Sessions Natàlia Càlix (1r trimestre)

S’informa que aquest curs 23-24 es continua gaudint de les hores de psicologia de la professional

Natàlia Càlix. Es realitzarà una sessió trimestral destinada a les famílies. El Dani pregunta als

delegats/es sobre els temes que voldrien que es tractessin a aquests sessions familiars.

El delegat de 5è aporta la informació de les famílies de la classe: “el despertar sexual de nens i de

nenes”. S’acorda que la primera reunió serà sobre aquest tema i que es preguntarà a les famílies

pels propers temes de les següents sessions.

Tanmateix, el Dani afegeix que preguntarà si hi ha la possibilitat de realitzar les sessions familiars

a les 16:00 i que hi hagi monitoratge.

També s’informa de que la Natàlia realitza un treball a les aules fent diferents sessions de cohesió

de grup i gestió emocional amb els infants.

4. Practicants a l’escola

El Dani informa què som escola formadora i que tenim conveni amb diferents universitats, com

URV I UNIR. Actualment, hi ha 2 practicants al centre. Una practicant que es diu Marina a la classe

de I4 i una altra que es diu Yaiza a la classe de 3r. Totes dues hi seran un trimestre en aquest

centre realitzant les pràctiques de magisteri i realitzaran algunes sessions amb els grups de

referència.

5. Eleccions al consell escolar

S’informa que al web de l’escola surt tota la informació de les eleccions de representants de

famílies pel consell escolar. Des de direcció s’enviarà un correu informant de la renovació dels

càrrecs. El representants que deixen vacant la seva plaça al consell són el Jordi Risa i la Meritxell

Sonet, fins ara, l’Alba Tembleque substituïa aquesta última.

6. Calefacció de la sala polivalent

S’informa que des de l’ajuntament han dit que està aprovada la instal·lació de plaques solars al

centre cívic del poble de Sant Marçal per abans del 31 de desembre de 2023. A més a més ens

han dit que s’ha augmentat la potència elèctrica que arriba a l’edifici per tal de poder engegar

electrodomèstics i tenir condicionat l’espai per la situació climatológica.

Durant la propera setmana l’ajuntament ha informat que vindrà a revisar si podem utilitzar algun

calefactor a les aules. En el cas de que no hi hagi potencia suficient i saltin els ploms i no disposar

de les plaques solars, demanem a les famílies un treball conjunt amb l’escola, per demanar una

solució per quan arribi el fred.



7. Comissió de menjador

S’informa que a l’escola hi ha una comissió de menjador que està formada per la Sandra Xiquès

(mare de la Dàlia), la Gema López (mare de l’Hugo), el Daniel Nebot (director) i la Núria Rico

(secretària). Aquesta comissió té l’objectiu de revisar els menús que s’ofereixen al menjador de

l’escola, segons les directrius que s’envien des de Cat Salut.

Es comenta que si podem ampliar aquesta comissió amb algun membre de l’AFA per tal de crear

xarxa i es di que no hi ha cap problema. L’AFA ho traspassa i ja ens dirà alguna cosa.

Per una altra banda, es recorda que si alguna família vol venir al menjador de l’escola per veure el

funcionament del mateix, cal comunicar-ho a través de l’AFA i informar a la coordinadora, com a

mínim pel matí del mateix dia.

Per una altra banda, s’informa que les famílies dels infants que dinen al centre cívic demanen que no

s’utilitzi el pati com a estratègia per reconduir les actituds dels nens i les nenes i es comenta que

s’informarà a la coordinadora del menjador.

8. Consells picnics escolars (Agència salut pública Cat.)

Segons indicacions del Departament de Salut de la Generalitat es recomana no fer ús del tomàquet

en els entrepans ja que es fa malbé, ni tampoc el pernil dolç, ni mortadela. Així doncs s’acorda que

els tres entrepans per les sortides seran amb oli. L’embotit utilitzat serà: fuet, formatge i tonyina al

natural.

El proper curs es tornaran a valorar els picnics de les sortides, seguint les indicacions de l’agència de

salut.

Propostes de la classe de 3r:

- Val escolar:

Davant de la demanda de les famílies de l’aula de fer ús el val escolar directament a l’escola, s’explica

que l’escola no pot gestionar aquest val ja que es requereix tenir un IAE relacionat amb papereria o

llibreria. Tan sols hi hauria l’opció si l’AFA es donés d’alta a Hisenda del IAE corresponent, però des de

la junta de l’AFA es comunica que no té mitjans per gestionar la compra-venda. Es comenta l’opció

d’arribar a un acord amb alguna llibreria externa perquè faci la gestió directament a les famílies des

del centre. L’AFA valorarà aquesta opció.

- Activitat de colònies:

La demanda de les famílies de 3r demanen en no fer les colònies a inicis de curs, des del centre

s’explica que a l’organitzar-les al principi de curs es va realitzar per manca de disponibilitat de la casa,



tot i així es comenten els beneficis de fer-les a inicis de curs ja sigui aconseguir bones

dinàmiques de grup, cohesió entre el grup i autonomia.

Per una altra banda, es comenta que les colònies cada curs són en dates diferents i que es tindrà en

compte pel proper curs.

- Agenda escolar:

Davant de la demanda de fer un major ús de l’agenda, es comenta que l’escola fa el servei necessari

per recordar aquells dies especials com aniversaris, festes… així com aquells deures demanats en

paper i/o classroom. Pel que fa les feines a fer al Classroom, aquest ho recorda enviant un email

recordatori a l'alumnat corresponent.

- Deures:

Les famílies de 3r, demanen tenir més deures en paper. Segons el pla d’acollida del centre l'alumnat

de colla mitjans té la tasca del diari personal en paper i 1 tasca al Classroom a la setmana; ja que

segons el nou currículum de la nova llei d’educació LOMLOE, cal treballar la compentència digital.

Es recorda que les famílies que vulguin fer feina a casa, al web de l’escola apareix el què practicar a

casa? d’on poden treure informació del que s’està fent a l’aula. Per una altra banda, el tutor/a ofereix

feina de suport per l’alumnat que considera necessari.


